
 نگاه ويژه به جوانان 
با هدف موفقيت كشتي در المپيک 2020

جام جهاني کشتي آزاد در بالاترين سطح 
فني برگزار شد و بيشتر مدعيان با بهترين 
نفرات خود پا به مسابقات گذاشته بودند. 
در حالي که امري��کا و آذربايجان تمامي 
مهره هاي کلي��دي خود را به کرمانش��اه 
آورده بودن��د، روس ها ادع��ا مي کردند با 
تيم دوم و سوم خود در جام جهاني حاضر 
ش��ده اند؛ در حالي که همه مي دانند که 
نفرات ذخيره روس ها نيز در حد تيم اصلي 
هس��تند. با اينکه قدرت هاي کش��تي آزاد جهان در جام جهاني حاضر 
بودند، اما آزادکاران ايراني با هوش و دلاوري از پس حريفان برآمدند؛ به 
ويژه در ديدار نهايي که رقابتي سخت و حساس با آمريکا برگزار کرديم و 
جام قهرماني در ايران باقي ماند. فراموش نکنيم که امريکايي ها با ترکيب 
اصلي و با هدف کسب عنوان قهرماني پا به عرصه گذاشته بودند. از طرفي 
تماشاگران کرمانشاهي با ش��ور و هيجان خاصي از مسابقات استقبال 
کردند. با اين حال سالن کوچک رقابت ها موجب شد تا بسياري از ديدن 
مس��ابقات محروم ش��وند. بايد اذعان کرد با توجه به امکانات موجود، 
عملکرد مسئولان براي برگزاري مسابقات خوب بود، هرچند که باتوجه 
به پتانسيلي که کشتي در ايران دارد همچنان به سالن هايي با ظرفيت 
حداقل 10 تا 15 هزار نفر نياز داريم. در صورتي که اين امکانات را فراهم 
کنيم، مي توانيم ميزباني هاي بيشتري بگيريم. وقتي ميزبان رقابت هايي 
در سطح جام جهاني باشيم جوانان بيش از پيش جذب کشتي مي شوند، 
چراکه در خارج از کشور اينگونه نمي توان رقابت ها را پوشش تلويزيوني 
و خبري داد. قهرماني در جام جهاني افتخار بزرگي اس��ت، اما نبايد از 
المپيک توکيو غافل شويم. براي آنکه در المپيک به اهدافمان برسيم بايد 
فرصت بيشتري به جوانان بدهيم و پشتوانه قوي براي آينده بسازيم. از 
آنجا که بالا رفتن سن در کشتي اهميت زيادي دارد بايد به اين مسئله 
توجه لازم را داش��ته باشيم. کشتي گيري که س��نش از 30 سال بالاتر 
مي رود شرايطش براي موفقيت دشوار مي شود. اگرچه شايد استثناهايي 
نيز وجود داشته باشند، اما ممکن است در المپيک 2020 همين موضوع 
دردسرساز ش��ود. به همين خاطر کادر فني مي بايس��ت به جوانان زير 

25سال اهميت بيشتري دهد تا نتيجه اين توجه را در توکيو ببينيم.

فوتبال ايران تعليق نمي شود
در حالي که چند روزي اس��ت ش��ايعات 
زيادي مبني بر احتمال تعليق فوتبال ايران 
به گوش مي رسد، عليرضا اسدي، دبيرکل 
فدراسيون با رد تمام اين ادعاها مي گويد: 
»اين روزها مسئله اي پررنگ شده مبني 
بر اينکه فدراسيون با تهديد محروميت از 
سوي فيفا روبه روست که اصلاً صحت ندارد. ما با هيچ تهديدي روبه رو 
نيستيم. فدراسيون نمي گذارد کار به جايي برسد که کل فوتبال ايران 
با مشکل روبه رو شود. البته 52 پرونده عليه باشگاه هاي ايراني در فيفا 
باز است که مجموع هزينه اي که براي حل شدن آنها بايد پرداخت 
شود، حدود چهار تا پنج ميليون دلار مي شود، اما با اين حال باز هم 
مي گويم که هيچ تهديد فوتبال ايران را تهديد نمي کند. فدراسيون 

فوتبال با قدرت جلو حوادث اينچنيني را مي گيرد.«

چرا  عمان ؟!
رقابت هاي ليگ قهرمانان آس��يا از فردا با به مي��دان رفتن دو نماينده 
ايران آغاز مي شود. رقابت هايي که قاعدتاً در برخي بازي هاي آن تيم ها 
مهمان و در برخي ديگر ميزبان هستند، اما اين قاعده به لطف بازي هاي 
سياس��ي و خصمانه عربس��تان براي تيم هاي ايراني صدق نمي کند و 
تيم هاي ايران در مصاف با نماينده هاي سعودي بايد در کشوري ديگر 
به ميدان بروند و اين يعني از دس��ت رفتن امتياز ميزباني و مزاياي آن 
است. تا به اينجاي کار، برکسي پوش��يده نيست که تيم هاي ايراني به 
بهانه هاي مغرضانه و غيرورزشي است که نمي توانند از حق طبيعي خود 
سود ببرند، اما اين تنها اجحافي نيست که در رقابت هاي ليگ قهرمانان 

آسيا به نماينده هاي ايران تحميل مي شود. 
طبق بازي هاي سياسي که عربس��تان به راه انداخته و تيم هاي ايراني 
مجبورند براي مصاف با نماينده هاي اين کشور در زميني بي طرف به 
ميدان بروند، تيم هاي ايراني، عمان را براي ميزباني برگزيده اند. حال 
آنکه عمان نه زميني بي طرف است و نه امتيازي براي ميزباني ايران به 
حساب مي آيد. فهميدن اين مس��ئله کار سختي نيست. نگاهي کوتاه 
و گذرا به مصاحبه ها و واکنش مس��ئولان ورزشي اين کشور به حضور 
نماينده هاي ايران و عربستان در اين کشور به وضوح نشان مي دهد که 
ميزبان ايران در اين رقابت ها به کدام سمت و سو است و مصاف در اين 

کشور کم از به ميدان رفتن در زمين عربستاني ها ندارد!
حمايت هاي همه جانبه مسئولان ورزشي عمان از عربستان و تأکيد به 
اين مسئله که سکوهاي ورزشگاه در روز بازي با پرسپوليس را عماني هاي 
طرفدار الهلال پر خواهند کرد و حتي درخواست کانون هواداران اين تيم 
براي خريد بليت  هاي ورزشگاه توس��ط تجار عماني نشان از بده بستان 
صعودي ها با عماني ها دارد. حال آنکه قرار است عمان يک زمين بي طرف 
باشد و البته امتياز ميزباني ايران که خيلي پيچيده نيست، دانستن اين 

مهم که کمترين امتيازي براي نماينده ايران به دنبال ندارد!
عماني ها طي چند روز گذشته کاملًا روشن و واضح، مواضع خود را در 
مقابل نماينده هاي ايران مشخص کرده اند. مواضعي که البته پيش از آن 
نيز چندان پنهان و پوش��يده نبود. در واقع هم پيمان شدن و بازي هاي 
سياسي کشورهاي عربي حاشيه خليج هميشه فارس نه مسئله اي تازه و 
نه حتي تعجب برانگيز است که بارها و بارها شاهد نمونه هاي بارز آن عليه 
ايران بوده ايم، اما سؤال اينجاست که با وجود مشخص بودن مواضع اکثر 
کشورهاي عربي به خصوص آنها که همسو با عربستان هستند و شناختي 
که از نوع رفتارهاي آنها با ايراني ها وجود دارد؛ چرا همچنان انتخاب اول 
و آخر مس��ئولان ورزش ايران يکي از اين کشورهاست. آيا هيچ کشور 
ديگري در اطراف ايران نيست که نماينده هاي کشورمان بتوانند آن را 
براي ميزباني برگزيده و از دردسرهاي به ميدان رفتن در زمين اعراب رها 
شوند يا آنکه انتخاب کشوري ديگر دردسرهايي دارد که آقايان حاضر به 
تن دادن به آن نمي شوند و ترجيح مي دهد تيم هاي ايراني را قرباني کنند 

تا خود ناچار به پيمودن راهي سخت براي انتخابي بهتر شوند. 
عمان، زميني که براي مصاف نماينده هاي ايران با عربستاني ها انتخاب 
ش��ده، نه امتياز ميزباني براي تيم هاي ايراني به دنبال دارد و نه معناي 
بي طرفي. اين را نه فقط رفتارهاي اين روزهاي مس��ئولان اين کشور و 
کري خواني هاي عربس��تاني ها که تجربه و شناخت هاي قبلي نيز ثابت 
مي کند، اما با اي��ن وجود، به لطف يک تصميم اش��تباه، يا سرس��ري، 
نماينده هاي ايران امسال بايد در اين کش��ور به عنوان ميزبان به ميدان 
بروند. در زمين کشوري که قبل از آغاز رقابت هاي اين فصل، نشان داده 
که به کدام سو غش خواهد کرد و اين نشان از روزهاي سخت نماينده هاي 
ايران در ميزباني از عربس��تاني ها دارد، اما آيا اين رفتارهاي مغرضانه و 
رياضتي که قرار است تيم هاي ايراني بکشند مس��ئولان ورزش ايران را 
بر آن مي دارد که در نوبت هاي بعدي با دقت بيش��تري انتخاب کنند يا 
همچنان بايد از يک سوراخ بارها و بارها گزيده شويم. بي آنکه اين گزيدگي 
تجربه اي شود براي آينده اي بهتر! آيا سرانجام روزي فرا مي رسد که آقايان 
از اشتباهات خود درس گرفته و از تجربه گذشته بهره اي ببرند يا همچنان 
به گام برداشتن در اين مسير اشتباه اصرار خواهند ورزيد! اشتباهاتي که 

تاوان آن را نماينده هاي ايران در رقابت هاي آسيايي بايد پس بدهند!

دومين دوره تور جهاني واليبال ساحلي کيش 
در حالي ديروز با قهرماني تيم روسيه به پايان 
رس�يد که ميزباني ايران با رضايت مس�ئولان 
فدراسيون جهاني واليبال روبه رو شده است، 
آنجلو اسکيو، رئيس واليبال ساحلي فدراسيون 
جهاني يکي از اعضاي فدراسيون جهاني بود که 
براي حضور در مسابقات تور جهاني ميکا کاپ 
به ايران س�فر کرد، وي در گفت وگو با »جوان« 
درب�اره اي�ن مس�ابقات صحبت کرده اس�ت. 

    
ايران ب�راي دومي�ن دوره ميزبان تور 
جهاني واليبال ساحلي بود، ارزيابي تان 

از اين مسابقات چيست؟
سطح مس��ابقات و امکانات خيلي بالا بود و نظر 
مثبتي روي ميزباني ايران در مسابقات تور جهاني 
واليبال ساحلي دارم. مربيان و بازيکنان تيم هاي 
مختلف رضايت ش��ان را به فدراس��يون جهاني 
واليبال اعلام کرده اند و فکر مي کنم سال گذشته 
که بازيکنان براي ش��رکت در مسابقات به کيش 
آمدند، اطلاعي از وضعيت ايران نداشتند، اما وقتي 
آمدند و رضايت داشتند، اين را به تيم هاي ديگر 
هم انتقال دادند و باعث ش��د در دومين دوره تور 
جهاني کيش، بازيکنان و تيم هاي سطح بالاتري 
شرکت کنند. از جمله اينکه شش بازيکني که در 
المپيک ريو حضور داشتند، در تور جهاني کيش 

هم شرکت کردند. 
روز اول اما با جلوگيري از ورود بانوان 
براي تماش�اي مس�ابقات، شايعه لغو 

مسابقات هم سر زبان ها افتاد!
دليل اصلي آن ناهماهنگي بودکه بين بخش هاي 
مختلف برگزارکننده مسابقات، وجود داشت که 
بلافاصله با صحبت ها و جلساتي که برپا شد، اين 
مشکل حل شد. ش��رايط براي ورود بانوان نسبت 
به دوره گذشته بهتر هم شده است. سال گذشته 
بانوان براي ورود به محل برگزاري مسابقات، احتياج 
به  اي دي کارت داش��تند، اما امسال خانم ها براي 
تماشاي مسابقات احتياج به  اي دي کارت نداشتند و 
مي توانستند در جاهايي مانند وي اي پي که برايشان 
تعبيه شده بود، حضور پيدا کنند و مسابقات را تماشا 
کنند. فدراس��يون واليبال ايران هم با فدراسيون 
جهاني هم عقيده است که بانوان مي توانند مسابقات 
را از نزديک تماشا کنند، اما بايد هماهنگي بهتري 
بين کادر اجرايي و پليس جهت اينکه مشکلي به 

وجود نيايد انجام مي شد. 

با توجه به تأکيد فدراسيون جهاني بر 
اينکه واليبال ي�ک ورزش خانوادگي 
است، آيا ممکن است عدم ورود بانوان 
براي ايران در مس�ابقات آينده ليگ 

جهاني مشکل ساز شود؟
اقدامات اوليه که توسط مس��ئولان ايراني انجام 
شده، اين اميدواري را به وجود آورده که بتوانيم در 
مسابقات سالني واليبال در ايران هم شاهد حضور 
بانوان باش��يم. به هر حال براي فدراسيون جهاني 
اين موضوع اهميت دارد که خانواده ها بتوانند در 
کنار يکديگر مسابقات را تماشا کنند و لذت ببرند 
و نگاهي جنسي گرايي در اين رابطه وجود نداشته 

باشد. فدراسيون جهاني در اين رابطه برنامه هاي 
زيادي را اجرا کرده اس��ت و در ايران کارهايي که 
در اين زمينه صورت گرفته، تا حدي رضايت بخش 
بوده، اما نکت��ه مثبتي که ما به فدراس��يون ايران 
داريم، اين اس��ت که به حرف ما گوش مي دهند و 
خواسته هاي ما برآورده مي شود و در اين بخش و در 

آغاز کار توافقات خيلي خوبي حاصل شده است. 
برخ�اف واليبال س�الني ک�ه ايران 
جزو تيم هاي س�طح اول دنياس�ت، 
در س�احلي اين موفقيت را ش�اهد 
نيستيم، مسئولان ايراني چه کارهايي 
بايد براي اينکه رشته ساحلي هم به 

سالني برسد، انجام دهند؟
سؤال خوبي بود، اگر شما به تعداد تماشاچيان نگاه 
کنيد، مي بينيد که خيلي هيجان داشتند و نشان داد 
که واليبال ساحلي ورزش پرهيجاني است. همچنين 
تيم هاي ايراني هم هرچند با نتايج نزديک باختند، 
اما عملکرد نسبتاً خوبي داشتند. فکر مي کنم دليلي 
که باعث شده واليبال سالني در ايران معروف تر باشد 
و با استقبال عمومي بيشتري روبه رو شود، به دليل 
قدمت بيشتر آن است. شما مي توانيد همان روندي 
که براي واليبال سالني طي شده را براي ساحلي هم 
به کار بگيريد تا کشورتان در اين رشته هم موفق 
ش��ود. براي پيش��رفت بايد از مربيان خارجي که 
تجربه بيشتري دارند، استفاده شود. من هم سعي 
مي کنم در رايزني هايي که با فدراسيون ايران انجام 
مي دهم، مربيان مطرح را به آنها معرفي کنم، حضور 
مربيان خارجي باعث مي شود تا آنها بتوانند تجربه 
برد را به بازيکنان ايراني منتقل کنند. در حال حاضر 
بازيکنان ايران عملکرد خوبي در زمين مسابقه دارند، 
اما مربي اي بايد باشد که در آنها اعتماد به نفس بردن 
و پيروزي را هم در آنها به وجود بياورد و فکر مي کنم 
اين دوره زماني، اگر براي واليبال سالني شش تا 10 
سال طول بکشد، براي واليبال ساحلي مدت زمان 
کمتري لازم اس��ت و اگر يک مربي خوب خارجي 
دو يا سه س��ال با بازيکنان کار کند، ايران مي تواند 
موفقيت هاي چشمگيري را در سطح اول واليبال 

ساحلي دنيا کسب کند. 
يعني معتقديد که واليبال ساحلي ايران 
پتانسيل موفقيت هاي بيشتر را دارد؟

بله، بايد نسل واليباليست هاي ساحلي ايران هم 
تغيير کند و از جواناني که مس��تعدتر هس��تند، 
استفاده شود. حضور مربيان خارجي همچنين باعث 
مي شود تا تجربه و دانش آنها به مربيان جوان ايراني 
هم منتقل شود. البته سه کار اساسي در اين بخش 
بايد مورد توجه قرار بگيرد، اگر واليبال ساحلي ايران 
مي خواهد پيش��رفت کند، بازيکن��ان ايراني بايد 
در مس��ابقات بين المللي بيشتري شرکت کنند، 
دومين کار بايد در رده هاي پايه و بين بچه هايي 
که حتي علاقه کمتري به اين رشته دارند، اما با 
شنيدن اسم اين رش��ته به هيجان مي آيند، کار 
شود، سوم هم اگر مي خواهيد در واليبال ساحلي 
هم مانند سالني قهرمان ملي داشته باشيد،  بايد 
در مسابقات داخلي بيشتري شرکت کنيد، اگر اين 
سه کار در کنار هم با انسجام انجام شود، موفقيت 

واليبال ساحلي ايران تضمين شده است.
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88498432سرويس ورزشي

كشتي گيري مسن اما زيركم
قهرم��ان وزن 74 کيلوگرم کش��تي آزاد 
المپيک لندن و دارنده سه طلاي جهان، پس 
از ناکامي در المپيک ريو قصد خداحافظي از 
کشتي را داشت، اما پس از چند ماه دوري 
از ميادين، جام جهاني کرمانشاه را به عنوان 
ميداني براي بازگش��ت خود انتخاب کرد. 
جردن باروس آنقدر که در کرمانشاه محبوب بود و تشويق شد، شايد در 
کشور خود چنين حمايتي را تا به  حال نديده بود. او پس از کسب چهار 
پيروزي در مسابقات کرمانشاه گفت: »از بازگشت به کشتي احساس 
خوبي دارم. راه طولاني و سختي را پشت سر گذاشتم و بيشتر خود را 
از لحاظ رواني آماده کردم تا پس از ناکامي در المپيک ريو به ميدان 
مسابقه بازگردم. من کشتي گيري مسن، اما زيرک هستم. مي دانم که 

چگونه بايد برنده شوم و مأموريتم را انجام دهم.«

نيمکت نشينان الهلال هم ملي پوش اند
پرس��پوليس براي برگزاري اولين بازي 
خود در ليگ قهرمانان آسيا ديروز تهران 
را به مقصد عم��ان ترک کرد. س��رخ ها 
سه شنبه برابر الهلال به ميدان مي روند. 
برانکو ايوانکوويچ درباره اين بازي گفت: 
»گروه ما، سخت ترين گروه است و الهلال 
س��خت ترين حريف ما در اين مرحله اس��ت. بايد تمام تلاشمان 
را انجام دهيم. الهلال در ليگ و آس��يا با قاطعيت قهرمان شده و 
سال هاست که قهرماني هاي زيادي را تجربه مي کند و کار ما جلوي 
آنها سخت خواهد بود. الهلال تيمي اس��ت که علاوه بر بازيکنان 
اصلي حتي نيمکت نشينانش نيز ملي پوش هستند. کار اصلي ما 
تمرکز روي اين بازي هاست، اين يک موفقيت بزرگ است که ايران 

چهار نماينده در ليگ قهرمانان آسيا دارد.«

منصوربرزگر

کارشناس کشتي

جدال 4 تيم براي صعود به نيمه نهايي ليگ واليبال
مرحله يک چهارم نهايي ليگ برتر واليبال ام��روز با برگزاري دو ديدار 
پيگيري و تکلي��ف دو تيم ديگر صعودکننده به نيمه نهايي مش��خص 
مي ش��ود. س��ايپا و صالحين ورامين که از دو بازي قب��ل هرکدام يک 
برد به دس��ت آوردند، س��اعت 16 امروز براي تعيين تيم صعود کننده 
به نيمه نهايي به ميدان مي روند. از ميان چهار تقابل مرحله يک چهارم 
نهايي، کار دو تيم ش��هرداري اروميه و کاله مازندران نيز به ديدار سوم 
کشيده شد. شهرداري و کاله که هر کدام يک برد از مصاف هاي قبلي 
به دس��ت آوردند، امروز براي مشخص ش��دن تکليف تيمي که راهي 
نيمه نهايي مي شود، در سالن غدير اروميه با هم ديدار مي کنند. تيم هاي 
پيکان تهران و بانک سرمايه پيش از اين با دو برد برابر خاتم اردکان و 

شهرداري تبريز راهي نيمه نهايي شده بودند. 
------------------------------------------------------------

نامه به وزير ورزش  براي توجه بيشتر
تعدادي از فدراسيون هاي پايه و پرمدال در نظر دارند با ارسال نامه اي 
به وزارت ورزش، خواستار توجه بيشتر وزير شوند. با وجود آنکه وزارت 
از افزايش بودجه فدراس��يون ها خبر داده، اما اين مس��ئله به اندازه اي 
نيست که مشکلات را مرتفع ساخته و شرايط را بهبود بخشد. از اين رو 
فدراسيون هاي دووميداني، ش��نا، دوچرخه س��واري و برخي ديگر از 
فدراس��يون هاي پايه و پرمدال در نظر دارند با ارس��ال نامه اي به وزير 
درخواس��ت افزايش بودجه و توجه کنند. نامه اين فدراس��يون ها در 
شرايطي است که کم توجهي به رش��ته هاي مدال آور و پر مدال يکي 
از ضعف هاي سيستم مديريتي ورزش کشورمان است و حالا مديران 
برخي از اين فدراسيون ها به دنبال اين هستند تا دولت توجه بيشتري 

به اين رشته ها داشته باشد.

شيوا نوروزي

دنيا حيدري

معرفي تيم هاي جام جهاني كشتي فرنگي
تيم هاي شرکت کننده در رقابت هاي جام جهاني کشتي فرنگي 
2017 مشخص شدند. روابط عمومي فدراسيون کشتي اعلام کرد 
تيم هاي روسيه، آذربايجان، ترکيه، آلمان، اوکراين، قزاقستان و 
بلاروس به همراه ايران به عنوان هشت کشور برتر کشتي فرنگي 
جهان در اين رقابت ها حضور دارند. اين مس��ابقات طي روزهاي 

26و27 اسفند ماه جاري به ميزباني شهر آبادان برگزار مي شود.

با جداي��ي درک بائرم��ن از تيم ملي بس��کتبال، هرچن��د هدايت 
آسمانخراش ها به مهران حاتمي سپرده شد، اما فدراسيون بسکتبال 
براي حضوري پرقدرت در رقابت هاي بين المللي پيش رو س��خت 
به دنبال جذب يک مربي بزرگ خارجي است. محمود مشحون، رئيس 
فدراسيون بسکتبال در اين خصوص به مهر گفت: »رزومه شش مربي 
از کشورهاي اسپانيا، صربستان، کرواسي، امريکا، ليتواني و استراليا را 
در اختيار گرفته ايم، آنها را بررسي مي کنيم و براساس نتيجه به دست 

آمده در رابطه با انتخاب سرمربي تيم ملي تصميم گيري مي کنيم. 
البته اين بررسي نشانه قطعيت انتخاب سرمربي از ميان اين شش نفر 
نيست و امکان دارد روي گزينه هاي ديگر هم فکر کنيم. به هر حال 
اميدواريم تمام اين تلاش ها به انتخاب بهترين گزينه براي تيم ملي 
بينجامد.« حالا بايد منتظر مان��د و ديد که مذاکرات فدراس��يون 
بسکتبال با گزينه هاي مورد نظر به کجا مي رسد و در نهايت چه کسي 

به عنوان جانشين بائرمن روي نيمکت ايران مي نشيند.

به پيروزي ايران ايمان داشتم
هومن توکليان، سرپرست ايراني تيم ملي کشتي آزاد امريکا معتقد 
است، امريکا براي راهيابي به فينال راه سختي را پشت سر گذاشت.  
وي گفت: »ديدار مقابل آذربايجان که سخت ترين ديدار براي ما بود. 
ما با آنها مساوي و در نهايت با امتياز فني موفق به حضور در فينال 
شديم. در خصوص فينال هم بايد بگويم که بهترين و جذاب ترين 

پيکار جام جهاني بود. قلباً به پيروزي ايران ايمان داشتم.«

احساس قدرت مي كنم
ديويد تيلور، کش��تي گير 86 کيلوگرم امريکا که موفق ش��د حسن 
يزداني، قهرمان المپي��ک ريو را در فينال جام جهاني کرمانش��اه با 
ضربه فني شکست  دهد با بي نظير توصيف کردن جو حاکم بر سالن 
مسابقات گفت: »خوشحالم که به ايران آمدم. با کشتي هايي که گرفتم 
احساس قدرت مي کنم. چندين سال مبارزه کردم تا به تيم ملي راه پيدا 

کنم و از پيروزي بر تمام رقيبان اين وزن، بسيار هيجان زده هستم.«

6 گزينه روي ميز فدراسيون بسکتبال

فدراسيون ايران حرف گوش كن است!
گفت وگوي »جوان« با آنجلو اسکيو، رئيس واليبال ساحلي فدراسيون جهاني

تشکر رهبر انقلاب  از كشتي گيران
رهبر معظم انقلاب اسلامي در پي قهرماني تيم ملي کشتي آزاد در جام 
جهاني، پيامي تشکرآميز به رسول خادم، رئيس فدراسيون کشتي ابلاغ 
کردند. در پي قهرماني تيم ملي کش��تي آزاد در جام جهاني، مسئول 
دفتر رهبر معظم انقلاب اس��لامي، طي تماسي تلفني با رسول خادم، 
رئيس فدراسيون کشتي، پيام تشکرآميز حضرت آيت الله خامنه اي را به 
مجموعه فدراسيون کشتي ابلاغ کردند. رهبر معظم انقلاب از زحمات 
مسئولان فدراسيون کشتي، مربيان و قهرمانان تيم ملي در راه کسب 
عنوان قهرماني در مسابقات جام جهاني کشتي آزاد در کرمانشاه و کسب 

افتخار براي مردم عزيز ايران تشکر نمودند.

پاي مسي به کميته انضباطي باز مي شود؟
كاتالان ها روي لبه تيغ

تيم فوتبال بارسلونا يکي از بحراني ترين دوران خود را سپري مي کند. 
شکست تحقيرآميز شاگردان لوئيز انريکه مقابل پاريسي ها، بارسا را 
در آستانه حذف از ليگ قهرمانان اروپا قرار داده است. اگرچه با يک 
باخت نمي توان عملکرد کلي يک تيم را زير س�ؤال ب�رد، اما بحران 
کاتالان ها تنها به تحقير مقابل پاري سن ژرمن ختم نمي شود. عملکرد 
ضعيف ليونل مسي، اختاف بازيکنان با سرمربي و احتمال برکناري 
انريکه گوشه اي از دردسرهاي جدي اين روزهاي آبي و اناري هاست. 

  اوضاع بحراني انريکه
باخت به پي اس جي بهانه خوبي به منتقدان داد تا حرف هاي دلشان را پس 
از مدت ها با خيال راحت به زبان بياورند. کار سخت بارسا در ديدار برگشت 
مقابل پاري سن ژرمن و بقا در ليگ قهرمانان فعلاً اصلي ترين چالش پيش روي 
بارسلوناست. علاوه بر اين اوضاع اين تيم در لاليگا نيز چنگي به دل نمي زند؛ 
بارسا با يک امتياز کمتر اما دو بازي بيشتر نسبت به رئال مادريد صدرنشين در 
رده دوم قرار دارد. اگر بازي هاي کاتالان ها به همين منوال ادامه داشته باشد 
و امتيازهاي بيشتري از دست بدهند جام قهرماني ليگ نيز از دست مي رود. 
حال آنکه بعد از باخت به پي اس جي اختلافات بازيکنان با سرمربي علني 
شد. بوسکتس يکي از بازيکنان اصلي بارسا در اظهارنظري عجيب شکست 
به حريف فرانسوي را با نداشتن برنامه تيمي مرتبط دانست. علاوه براين گفته 
مي شود ساير بازيکنان نيز دلخوشي از انريکه ندارند و معتقدند اين مربي در 
مواقع حساس نمي تواند تصميمات سرنوشت سازي بگيرد. همين حواشي و 
از دست دادن امتيازهاي زياد بحث قطع همکاري با لوئيز انريکه را جدي تر از 
گذشته کرده است. تا جايي که از خورخه سامپائولي، سرمربي شيليايي سويا 
به عنوان گزينه اصلي مديران بارسا براي انتخاب سرمربي جديد ياد مي شود. 
با اين حال خود سامپائولي مذاکره با بارسلونا را تکذيب کرده است: »در حال 
حاضر تمام تمرکزم را معطوف سويا کرده ام، زيرا اين باشگاه باعث حضور من 
در فوتبال اروپا شده است. کاملاً واضح است که شغل مربيگري شغل حقيقت 
و واقعيت هاست و حقيقت فعلي براي من تلاش براي سوياست، اما در مورد 

فردا کسي چيزي نمي داند.«
  احضار مسي و بازگشت پپ

عملکرد مش��کوک برخي بازيکنان در مصاف با پاري س��ن ژرمن کميته 
انضباطي باشگاه بارسلونا را بر آن داشته تا از چند بازيکن از جمله ليونل 
مسي بازخواست کند. متئو کارانخال، عضو کادر فني بارسا اين خبر را در 
صفحه توئيتر خود منتشر کرده و گفته است: »نوع رفتار برخي از بازيکنان 
مشکوک بود. بايد بازي بازبيني شود. احتمال بازخواست مسي در کميته 
انضباطي باشگاه وجود دارد، نه اينکه او کم کاري کرده باشد، اما مشخصاً 

هيچ تلاشي براي اجراي دستورات تاکتيکي نداشت.«
اين در حالي است که چندي پيش نشريه »سان« خبري منتشر کرد مبني 
بر اينکه مسي تلاش مي کند تا پپ گوارديولا را دوباره به نيوکمپ بياورد، اما 
گوارديولا، سرمربي من سيتي در کنفرانسي خبري آب پاکي را روي دست 
هواداران بارس��ا و بازيکنان س��ابقش ريخت: »ديگر هيچ وقت به بارسلونا 
بازنمي گردم. دوره من در آنجا تمام ش��ده و ديگر من را به عنوان سرمربي 
بارسلونا نخواهيد ديد. بارسلونا هنوز بهترين تيم جهان است. نتيجه اي که 
برابر پاري  سن  ژرمن رقم خورد، براي همه جاي تعجب داشت، اما در فوتبال هر 
چيزي مي  تواند رخ دهد. وقتي شما فوتبال جهان را به سلطه خود درمي آوريد، 
اين طبيعي است که مردم انتظار دارند شما در همان سطح ادامه  بدهيد. کار در 
بارسلونا خيلي سخت است. همه انتظار دارند شما در هر بازي به برد برسيد، اما 
با شناختي که من از لوئيس انريکه و بازيکنان بارسلونا دارم، به شما مي گويم 
بارسلونا بازمي گردد و پاسخ منتقدان را مي دهد. 10 سال است که بارسلونا 

بهترين تيم جهان است و اين تيم به بهترين بودن، ادامه  خواهد داد.« 
سرمربي محبوب کاتالان ها همچنين سعي کرد با صحبت هايش به بارسا 
روحيه دهد: »اينقدر از بارسلونا انتقاد نکنيد چون آنها ثابت مي کنند که 
اشتباه مي کنيد. اگر تيمي وجود داشته باشد که بتواند با روحيه اي درست 
شکست چهار بر صفر را جبران کند، آن بارسلوناست. آنها 10 سالي است 

که بر فوتبال جهان سلطه دارند.«
ادگاردو بائوسا نيز به حمايت از مهاجم آرژانتيني بارسا پرداخت. با اينکه اين 
روزها عملکرد ضعيف ليونل مسي بيش از هر زمان ديگري زير ذره بين قرار 
دارد، اما سرمربي تيم ملي آرژانتين معتقد است لئو به زودي از بحران خارج 
مي شود: »نگران مسي نيستم. او هميشه توانسته شرايط بدش را به خوبي 

پشت سر بگذارد. در سطح ملي نيز چنين چيزي را تجربه کرده است.«

سعيداحمديان
گفتوگو

قاسمي: مرد روزهاي سختم
طلايي: هدف اصلي مان مسابقات جهاني است

فريدونحسن
كشتي

شش��مين قهرماني پي درپي تيم ملي کش��تي آزاد ايران در رقابت هاي ج��ام جهاني بازتاب 
گسترده اي در رسانه  هاي خارجي داشت. صرف نظر از حاشيه  ها و مسائل پيراموني جام جهاني 
کشتي آزاد در کرمانشاه جدال ايران و امريکا در فينال اين رقابت ها علاوه بر حساسيت هاي 
خاص فينال داراي جذابيت هاي ديگري هم بود. سايت اتحاديه جهاني کشتي در خصوص 

اين ديدار نوشت: »عملکرد علي مسعود اسماعيل پور مقابل استيبر، پيروزي خوب 
جردن باروس و شکست شگفت انگيز حسن يزداني مقابل تيلور از نکات حائز 

اهميت اين فينال بزرگ بود، اما اوج کار را تجربه بالاي کميل قاسمي رقم 
زد. جايي که با پيروزي در کشتي آخر باعث قهرماني ايران شد.« محمد 
طلايي، سرمربي تيم ملي کشتي آزاد پس از کسب عنوان قهرماني با تقدير 
از عملکرد شاگردانش گفت: »با زحمت بچه ها توانستيم به قهرماني در 
اين مسابقات برسيم.« طلايي به شکست تعجب برانگيز و  ناباورانه حسن 

يزداني هم اشاره کرد و ادامه داد: »به نظرم بعد از المپيک توقع از او بالا رفت، 

اين نوسانات در کار قهرمانان طبيعي است، ولي با اين حال حرکت يزداني رو به جلوست.« 
وي در خصوص برنامه هاي آتي تيم ملي نيز گفت: »کش��تي گيران جوان را به تيم اضافه 
مي کنيم، بايد خود را براي مسابقات اصلي که رقابت هاي جهاني است، آماده کنيم، بايد 
کار کنيم و از جوان ها بهره ببريم تا نقاط ضعف را برطرف کنيم.« اما کميل قاسمي، آزادکار 
سنگين وزن ايران که پيروزي اش برابر حريف امريکايي حکم قهرماني ايران را امضا کرد، 
در خصوص ش��رايط خاص اين کشتي اين گونه گفت: »ش��رايط حساسي بود، اگر 
مي باختم مساوي مي شديم. آن وقت ش��ايد آنها به لحاظ امتياز فني از ما پيش 
مي افتادند، در طول کشتي تمام حواسم به اين بود که اشتباه نکنم.«  قاسمي ادامه 
داد: »کشتي در اين شرايط سخت مي شود، به خصوص اينکه سرنوشت يک تيم 
به يک کشتي گره خورده باشد، البته من طي سال هاي گذشته زياد در اين شرايط 
کشتي گرفته ام و با زير و بم آن آشنا هس��تم که اين تجربيات در مسابقه با حريف 

امريکايي به کارم آمد و توانستم با يک کشتي بدون نقص پيروز شوم.« 


